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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté 
torsdagen den 17 augusti 2023 via Teams. 
 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Ove Johansson (ordf.), Torbjörn Håkansson, Urban Nilsson och Jonas Öhrn 

Adjungerade: 

Agneta Lönn, Therese Palm och Katarina Swahn 

Protokoll: 

Ida Lundqvist  

Anmält frånvaro:  

Roffa Asplund, Moa Källström och Fredrik Bruno 

 

§ 70 Sammanträdet öppnas 

Ove Johansson hälsar de närvarande välkomna till dagens sammanträde. 
 

§ 71 Val av justeringsperson 
Torbjörn Håkansson utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

  
§ 72 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att fastställa dagordningen utan ändringar.  
  
§ 73 Föregående protokoll 
 Jonas Öhrn anmäler jäv och lämnar sammanträdet. 
 

a) § 58a) Förelåg ärende gällande medlemshanteringen vid uteslutning av 
rasklubb ur organisationen.  

 
Kommittén uttalar att då specialklubben har lämnat ett erbjudande om 
fortsatt medlemskap i den rasklubb som har tagit över rasansvaret blir det 
upp till medlemmen om denne vill acceptera erbjudandet och fortsätta som 
medlem inom SKK-organisationen.  
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Då rasklubben fortfarande är en juridisk person som kan ha medlemmar 
även efter en uteslutning, hamnar medlemmar som väljer att fortsätta sitt 
medlemskap i rasklubben utanför SKK-organisationen. Dessa är då inte 
längre medlemmar i aktuell specialklubb genom sitt rasklubbsmedlemskap 
och bör därmed inte finnas registrerade hos SKK. Om det finns ett avtal 
mellan SKK och rasklubben för hantering av medlemskap ska detta sägas 
upp. 

 
b)  § 58b) Förelåg ärende gällande medlemshanteringen vid vilandeförklaring 

av rasklubb i organisationen. 
 

Kommittén anser att det finns brister i hur specialklubben har hanterat 
rasklubben, då klubbens nuvarande stadgar inte ger möjlighet för en 
specialklubb att vilandeförklara en rasklubb. En specialklubbs möjlighet 
sträcker sig till att de kan återta rasansvaret från rasklubben och då även 
besluta att rasklubben inte längre ska vara ansluten till specialklubben.  

 
Kommittén rekommenderar att specialklubben lämnar ett erbjudande till 
samtliga medlemmar i den vilandeförklarade rasklubben att övergå till den 
rasklubb som innehar rasansvaret. Specialklubben bör vara tydliga med att 
medlemskap i en vilande rasklubb inte ger tillgång till specialklubbens eller 
den nya rasklubbens verksamhet.   

 
Kommittén anser att medlemskap i en vilande rasklubb inte bör kunna 
förnyas eller nytecknas.  

 
Jonas Öhrn återkommer till sammanträdet. 

 
§ 74 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med juli 2023.  
 
Kommittén lägger, med godkännande, rapporten till handlingarna. 

  
§ 75 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Ove Johansson rapporterar om mycket arbete kring Blekinge Kennelklubbs 
utställning i Ronneby Brunnspark.  
 

b) Ledamöternas rapporter 
 
Torbjörn Håkansson 
Rapporterar om arbete med den kassörsutbildning som ska lanseras i 
samarbete med Studiefrämjandet. Rapporterar även om arbete inom 
specialklubben och inför Kennelfullmäktige. 
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Jonas Öhrn 
Rapporterar om arbete i länsklubben och att det är mycket arbete inför 
Kennelfullmäktige. 
 
Urban Nilsson 
Rapporterar om att han haft möten angående den nya 
likabehandlingspolicyn och att han ska närvara vid en specialklubbs extra 
fullmäktigemöte i egenskap av representant för kommittén. 

 
c) Sekreterarens rapport 

Ida Lundqvist rapporterar om att det har varit en lugnare period under 
sommaren med färre ärenden. 
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar om personalförändringar på SKKs kansli. Hon 
rapporterar även om arbete med ett nytt parningsavtal.  
 

e) Övriga rapporter 
 
Katarina Swahn 
Rapporterar om förändringar efter kongressen och att rekrytering av ny 
generalsekreterare pågår.  
 
Therese Palm  
Rapporterar om att Representantskapsmötet hålls i september på 
Engeltofta i Gävle. 
 

§ 76 Föreningskommitténs verkställande utskott  
a) Förelåg VU:s beslut om användande av valberedning fattat av Svenska 

Kennelklubbens föreningskommittés verkställande utskott den 10 juni 2023. 
 
Specialklubb har inkommit med fråga om användande av valberedning i en 
rekryteringsprocess. 
 
Beslut 
Att använda specialklubbens valberedning anser Föreningskommittén inte 
vara etiskt försvarbart.  
Detta på grund av följande. Valberedningen skall aldrig arbeta på styrelsens 
uppdrag, detta är inte förenligt med god föreningssed. Detta kan komma att 
uppfattas, av specialklubbens medlemmar, som om valberedningen är i 
beroendeställning till styrelsen. Att äventyra valberedningens opartiskhet 
kan i förlängningen visa sig senare vara ödesdigert. Valberedningen skall 
börja arbeta dag ett, efter års- eller fullmäktigemöten och kan inte pausas. 
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Vi får inte glömma att valberedningen är den viktigaste delen av den 
demokratiska ordningen i samtliga föreningar.  
 
Med anledning av ovanstående avråder Föreningskommittén 
specialklubbens styrelse att använda valberedningen i 
rekryteringsprocessen.  
 
Kommittén godkänner beslutet. 

 
§ 77 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg fråga om tolkningen av § 7, mom. 3, punkt 20, andra stycket i SKKs 
stadgar som lyder ” Ärenden som väcks vid ordinarie Kennelfullmäktige, och 
som inte finns med under punkt 20, kan tas upp till behandling men inte till 
beslut, om Kennelfullmäktige så beslutar.” 

 
Kommittén uttalar att lydelsen av § 7 mom 3 p 20 andra stycket innebär att 
Kennelfullmäktige endast kan fatta beslut i ärenden som i förväg av 
Centralstyrelsen hänskjutits till Kennelfullmäktige eller som av direkt 
medlemsorganisation anmälts till Centralstyrelsen för behandling av 
Kennelfullmäktige. Anmälan av sådant ärende ska vara skriftlig och ha 
kommit till Centralstyrelsen senast den 31 mars det år Kennelfullmäktige 
hålls.  
 
Kommittén anser att det är av vikt att alla delegater har haft möjlighet att 
sätta sig in i samtliga ärenden i förväg då en delegat företräder sin klubb 
och därmed avlägger klubbens röst. Om ett ärende skulle väckas under 
Kennelfullmäktige som kräver skyndsam handläggning kan ett extra 
fullmäktigemöte hållas enligt förutsättningarna i stadgarnas § 7 moment 4. 

 
b) Förelåg fråga om digitala års- och fullmäktigemöten under 2024. 

 
Kommittén beslutar att det under 2024 ska vara möjligt för SKKs 
medlemsorganisationer att genomföra års- och fullmäktigemöten digitalt. 
Följande dispenser och krav gäller för dessa möten: 
 
o Det är tillåtet att kräva att medlemmar i förväg anmäler sitt deltagande 

vid årsmötet. Beslutet gäller endast digitala årsmöten under 2024 och 
föranmälan får som tidigast stänga sju dagar före mötet. Hänvisning till 
kravet på föranmälan ska finnas med i kallelsen. 

o Protokollet ska innehålla redogörelse för den metod som använts för 
närvaro- och medlemskapskontroll samt upprättande av röstlängd. 

o Protokollet ska innehålla redogörelse för metod vid slutna voteringar 
med bibehållen valhemlighet, om sådan votering genomförts vid mötet. 
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o Föreningskommittén avråder från hybridmöten där vissa deltagare är 

närvarande fysiskt och andra deltar via videolänk. 
o För Svenska Brukshundklubben omfattas även de medlemsmöten, som 

stadgarna kräver, i beslutet. 
 
Som stöd till de klubbar som arrangerar digitala års- eller fullmäktigemöten 
finns det en lathund för digitalt årsmöte via videokonferens i 
Föreningspaketet på skk.se. Notera dock att de tider som gäller för år 2024 
års- och fullmäktigemöten är de som framgår av klubbens egna stadgar. 

 
§ 78 SKKs Föreningskonsulenter 

Inga nya ärenden.  
 

§ 79 Ärenden gällande länsklubb 
Inga nya ärenden. 

  
§ 80 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg begäran om omprövning av specialklubbs beslut. 
 
Jonas Öhrn anmäler jäv och lämnar sammanträdet. 
 
Rasklubb har inkommit med begäran att kommittén ska ändra 
specialklubbens beslut om att återta rasansvaret då rasklubben anser att 
skäl för återtagande saknas samt att förfarandet inte har gått rätt till. 

 
Då kommittén inte är beslutsför i denna fråga uppdrar kommittén åt 
sekreteraren att kalla samtliga ledamöter, förutom Jonas, till ett möte 
snarast möjligt för att ta ett beslut i denna fråga. 
 
Jonas Öhrn återkommer till sammanträdet. 
 

b) Förelåg ärende gällande medel som deponerats för tidigare avtalsansluten 
rasklubb, numera rasklubb under specialklubb. 
 
Kommittén beslutar att de medel (19 969 kr) som hos SKK deponerats för 
Dogo Argentinoklubbens räkning ska betalas ut till klubbens konto.  
 
Paragrafen 80b förklarades omedelbart justerad. 

  
§ 81 Ärenden gällande verksamhetsklubb 
 Inga inkomna.  
 
§ 82 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Lista över klubbar och rapporter från kontaktperson: 

https://www.skk.se/sv/om-skk/det-har-ar-skk/skks-organisation/kommitteer/foreningskommitten/Foreningspaketet/Arsmote/lathund-for-digitalt-arsmote-via-videokonferens/
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1. Svenska Kroppsvallarklubben Moa Källström 
 Ingen ny rapport vid dagens möte. 

  
§ 83 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Urban Nilsson 

Ras- och avelsföreningen för Cane Corso, 
RACC  

Ja Roffa Asplund 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Ove Johansson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Urban Nilsson 

Svenska Blodhundklubben, SvBK Ja Moa Källström 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Urban Nilsson 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Roffa Asplund 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, SLHK Ja Moa Källström 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Ove Johansson 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Urban Nilsson 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Roffa Asplund 

 
Ledamöterna rapporterar från kontakter med respektive avtalsansluten 
rasklubb. 
 

b) Förelåg svar på fråga om rasansvar för sabueso espanol. 
 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 
 



  

SKK/FK nr 4-2023 
17 augusti 2023 

Sida 7/10 
 
 

 
Svar har inkommit från Svenska Porcelaineklubben som inte har möjlighet 
att åta sig rasansvaret för rasen sabueso espanol.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka en ny förfrågan om lämplig 
specialklubb till Jakthundskommittén. 

 
§ 84 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 

a) Förelåg lista på raser utan klubbtillhörighet 
 
Kommittén går igenom listan och uppdrar åt sekreteraren att inhämta en ny 
lista. Kommittén lägger därefter listan till handlingarna. 

 
b) Fråga väcks om rasansvar för polski spaniel mysliwski. 

 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att undersöka vad som hänt i frågan. 
 

§ 85 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 
 Förelåg ärende gällande ansökan från Svenska Hoopersklubben. 
 

Svenska Hoopersklubben har inkommit med en ansökan om anslutning till 
Svenska Kennelklubben. 
 
Kommittén uppdrar åt ordföranden och sekreteraren att kontakta klubben för 
att inhämta ytterligare information. 

 
§ 86 Projekt 

a) Pågående projekt  
 
Tillhandahålla utbildning i grundläggande föreningskunskap. 
Projektet med att gå igenom boken föreningsteknik ska omarbetas.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att ta fram ett förslag som kan 
presenteras vid nästa möte den 12 oktober 2023.  

 
Skapa en gemensam utbildning för kassörer. 
Studiefrämjandet har en kassörsutbildning på gång. Torbjörn har fortsatt 
kontakt med Lisa. 
 
Att skapa nya typstadgar. 
Stadgearbete planeras efter Kennelfullmäktige 2023. Ordföranden, 
sekreteraren och Fredrik är ansvariga. 
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Att skapa avtal för anslutning och delegation av ansvar. 
Avtal med tydliggörande förklaringar har skickats till Avelskommittén, Prov- 
och tävlingskommittén, Jakthundskommittén, Domarkommittén och 
Utställningskommittén. Kommentarer har inkommit. 
 
Kommittén uppdrar åt ordföranden, sekreteraren och Agneta att 
sammanställa kommentarerna och revidera avtalen. Kommittén ges 
därefter möjlighet att yttra sig innan avtalen skickas till Centralstyrelsen. 
 
Att genomföra det utredningsuppdrag avseende 
specialklubbsorganisationen och Kennelfullmäktige, som beslutades vid KF 
2019. 
Ordföranden och Jonas uppdaterar projektplanen inför nästa möte den 12 
oktober 2023. 
 
Att erbjuda klubbar tillgång till ett IT-stöd för årsmöten eller motsvarande. 
Då kommittén bedömer att de inte kommer att kunna genomföra projektet 
att ta fram en app/vertyg för IT-stöd till klubbar rödmarkeras detta projekt. 
 
Att skapa en policy för likabehandling. 
Gruppen har tagit fram ett förslag på en policy för likabehandling och en 
rapport rörande arbetet med likabehandlingsplanen. 
 
Kommittén går igenom dessa och uppdrar åt sekreteraren att 
vidarebefordra handlingarna till Centralstyrelsen för behandling.  
 

b) Nya projekt  
Inga nya projekt tillkom vid dagens möte.  

  
§ 87 Protokollsutdrag från Centralstyrelsen och kommittéer 

a) Förelåg protokollsutdrag från Prov- och tävlingskommittén samt beslut per 
capsulam angående att lägga australian stumpy tail cattledog på listan över 
raser som får tävla på kroppsvallarnas tävlingar. 
 
Prov- och tävlingskommittén har beslutat att godkänna kommitténs 
ansökan. Australian stumpy tail cattledog tillåts delta vid Svenska 
Kroppsvallarklubbens prov från den 1 januari 2024. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter protokollsutdraget 
till handlingarna. 
 

b) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen angående redovisning av 
kommitténs uppdrag att bilda en stadgerevideringsgrupp gällande 
begreppet hund/rashund i stadgarna. 
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Centralstyrelsen har beslutat att godkänna förslaget, detta innefattas i 
Centralstyrelsens rapport till Kennelfullmäktige 2023. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter protokollsutdraget 
till handlingarna. 
 

c) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen angående skrivelse från 
medlem i avtalsansluten rasklubb.  
 
Kommittén uppdrar åt Urban att kontakta klubben. Kommittén lägger 
därefter protokollsutdraget till handlingarna. 
 

d) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen angående nya 
registreringsregler för border collie. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter protokollsutdraget 
till handlingarna. 
 

e) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén angående godkänt RAS för 
avtalsansluten klubb. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter protokollsutdraget 
till handlingarna. 
 

f) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén angående avtalen för 
delegering av rasansvar.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren beakta de kommentarer som inkommit 
vid revidering av avtalen. Kommittén lägger därefter protokollsutdraget till 
handlingarna. 
 

g) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén angående gemensam 
plattform för specialklubbarna.  
 
Kommittén välkomnar initiativet att skapa en gemensam plattform för 
specialklubbarna, men anser inte att det är ett ansvar för den centrala 
organisationen att lösa. Kommitténs uppfattning är att de flesta 
specialklubbar i nuläget redan har en fungerande digital lösning för möten, 
och att det bör vara upp till klubbarna vilken digital lösning de vill använda.  
 

h) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén angående rutinerna kring 
inrapporteringar av förändringar gällande rasansvaret. 
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Kommittén föreslår att ett samarbete inleds i samband med införandet av 
de nya rasansvarsavtalen. Kommittén lägger därefter protokollsutdraget till 
handlingarna. 

  
§ 88 Till kommittén för kännedom 

Förelåg skrivelse från SKKs ekonomiavdelning. 
 
SKKs ekonomiavdelning föreslår ett samarbete med kommittén för att ta fram 
en kravspecifikation på vad klubbarna har för behov när det gäller ett 
administrativt system; kassa- och betallösningar, bokföring, lönesystem, 
medlemsregister. 

  
Kommittén anser att förslaget är bra och avvaktar Centralstyrelsens behandling 
av ärendet. Kommittén noterar att det tidigare inkommit en skrivelse från en 
specialklubb med en förfrågan om SKKs kansli kan bistå med ett stöd som 
ekonomiavdelningen nu föreslår. Kommittén lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

§ 89 Datum för nästkommande sammanträde 
Kommittén sammanträder åter den 12 oktober 2023. 
 

§ 90 Beslut om under sammanträdet behandlade ärenden som inte får 
offentliggöras innan protokollet är justerat 

 Kommittén finner att inga ärenden faller under denna punkt. 
 
§ 91 Information från mötet - till vem, om vad och varför  
 Kommittén finner att inga ärenden faller under denna punkt. 
 
§ 92 Sammanträdets avslutande 
 Kommitténs ordförande Ove Johansson tackar samtliga ledamöter och avslutar 

sammanträdet. 
  
Vid protokollet  
 
___________________ 
Ida Lundqvist 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 
Ove Johansson, ordförande  Torbjörn Håkansson 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som fattats  
kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 


